
  

 

 

   
 

Tonsenhagen skole  

Møtebok 14.1.2025 

Tilstede: Anette Skalle Moan (foresatt repr.), Richard Salevik (foresatt repr.), Inger Sofie Håland 

(ansatt), Adam Tumidajewicz (politisk repr), Espen Thorud (politisk repr), Kristine Iversen Lund 

(sekretær)  

Forfall: Karmjit Grewal (politisk repr),    Mojgan Bashiri(ansatt), 

Møterom: Personalrom  

Tid: Tirsdag 14.01.2025 kl 17.00-19.00 

 

Saksliste:  

Sak 1/25 Godkjenning av innkalling og saksliste – godkjent 

 

Sak 2/25 Godkjenning av møtebok fra 10.12.2024 - godkjent 

 

Sak 3/25 Valg av leder og konstituering av driftsstyret: Anette Skalle Moan valgt som ny leder.  

Varaer politiske representanter: Johanne Marie Laache, Marianne Sandholt, Ellen Antoanela Pettersen 

Varaer ansatte: Martine Bjørke, Marianne Skjefte 

 Varaer foresatte:  

 

Sak 4/25  Århjul Driftsstyre: Gjennomgått av rektor. Revideres etter ny ordning m/strategisk plan for 

skoleår og ikke kalenderår. Sendes ut i etterkant av møtet. Tas til etterretning.  

 

Sak 5/25 Nytt fra FAU:  

• Bokbyttekveld i uke 4 - kommer forfatter 

• Ny runde med gjenglemt tøy i aula nå. Ønsker å finne løsninger på hvordan vi kan 

redusere mengden tøy. Det er store mengder.  

 

Sak 6/25 Info strategisk plan 2024  

Beholder strategisk plan ut skoleåret - legger ny plan som gjelder for skoleåret 2024/2025 - tatt til informasjon. 

Rektor deler nåværende plan med DS.  

Innspill: Hadde vært nyttig med en «Onesider» der man raskt kunne finne skolens mål og prioriteringer ift mål og 

budsjett. 

 

Sak 7/25 Budsjett for Tonsenhagen skole 2025 (21162). Saksfremlegg, 100-rapport og budsjett 

gjennomgått av rektor.  

 

- 202- budsjett (undervisningsrelatert): Godkjent m/forbehold om innspill fra personalet.  

- 222- budsjett (bygg): Godkjent m/merknad - verbaldel om kompensasjon utleie må endres.   

- 100-rapport for periode 13 2024: tatt til etterretning 

  

Sak 8/24 Budsjett for AKS Tonsenhagen 2025 (52438) 

Saksfremlegg (budsjett og verbaldel) gjennomgått av rektor. 

Innspill: mat AKS - er budsjettert likt, økte priser betyr i prinsippet en reduksjon. Selv om deler av 

mindreforbruket skal gå inn på denne posten i februar, må dette hensyntas når vi legger neste budsjett.  

Godkjent med kommentar om viktigheten av mat.  



  

 

 

   
 

Kommentar rektor: Det er viktig for skolen at vi har et godt AKS-tilbud da dette genererer 

heldagsplasser som påvirker budsjettet. Vi skal ikke spare på AKS. 

 

  

Sak 9/24 Info høring skolebehovsplan: Planen kommer i uke 10.  

Se på mulighet for møte ang skolebehovsplan i høringsperioden. Eksterne kan hentes inn. Vi legger en 

plan når vi vet mer om innholdet i skolebehovsplanen. 

 

Sak 9/24 Møtetider  2025:  

• 18.03 

• 27.05 

• 23.09 

• 02.12 

 

 


